
 

Sammanfattning från styrelsemöte den 16 oktober 2019 

Även dagens möte blev ett kort möte så sammanfattningen blir också kort 

Föreningens ekonomi ser fortsatt god ut. JiS medlemsår börjar den 1 juli och vi är nu 140 

medlemmar. 

Inkommande Post vi har skickat remissvar på en domaransökan kategori C 

Hemsidan uppdateras med information vart efter det kommer in sådan 

Avel och hälsa, där har det inte hänt så mycket vi väntar på information, Avelsansvarig har lovat att 

delta på nästkommande möte. 

Petra informerade från Spanielkommittén, Våra spanielprov får inte hållas på i huvudsak rapphöns, 

OM det skjuts en rapphöna under provet får den tillgodoräknas provet 

Avklarade Aktiviteter, Det har varit två träningar i Strängnäs 

Kommande aktiviteter, Träningsjaktprov i Gillberga 

Aktiviteterna för Derby och SM rullar på, vi har läget under kontroll  

Domare för Hubertus information ska publiceras på hemsidan så fort vi får in mer. 

Nästa möte: den 22 november 

För anteckningarna  

Biggan  

 


